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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Vesna Šćira-Knapić (IDS-ISU) je na 14. redovnoj 
sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 24. studenog 2022. godine postavila 
vijećničko pitanje: 
 
„Moje pitanje bi bilo, jer vidim da dosta njih postavlja pitanja u smjeru poboljšanja uvjeta 
življenja naših građana, pričalo se o Domu zdravlja pa ne bi to ponavljala, ja bi imala pitanje 
da se u dijelu samačkog vidi da se poboljšaju uvjeti tom dijelu naših građana koji su isto 
potrebiti. Radi se o poboljšanju kvalitete kroz sanaciju sanitarnog čvora koja je stvarno nužna 
sanacija. Isto tako bi molila da tijekom renoviranja svih ovih cesta i pristupnih puteva, uzmemo 
u obzir da smo i Grad prijatelj djece i da pazimo i našu treću dob, pa bi molila da kod svih 
pješačkih prijelaza, kao što smo i do sada, imamo onu dobru naviku da napravimo kvalitetan 
pristup, da li za roditelje s djecom u kolicima, da li za one kojima je to na žalost jedini način 
kretanja po našem gradu. Do sada smo uzimali to u obzir i ja bi molila, tu se dosta može 
napraviti pozitivnih pomaka, pa da se napravi jedan kratak pregled i u skladu sa svim ovim 
renoviranjima, da se uzme u obzir i taj dio.“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Danijel Žužić, pročelnik Upravnog odjela za komunalno 
gospodarstvo i upravljanje imovinom Grada Labina: 
„Što se tiče sanitarnih čvorova u samačkom hotelu, Grad je prije nekih tri, četiri godine radio 
projekt sanacije sanitarnih čvorova na drugom i trećem katu i ukupna vrijednost, koliko se 
otprilike sjećam za radove je bila oko 400.000 kuna za jedan i drugi sanitarni čvor. Prijedlog 
stoji i ako bude bilo u mogućnosti mada u proračunu nije planirano, no kroz rebalans iduće 
godine, ili ukoliko bude bilo nekih dodatnih sredstava, dobro bi bilo da se i to odradi. Stanje je 
kakvo je ali projekt i troškovnik imamo tako da smo tu barem jedan korak naprijed.“  
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